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1. Godkendelse af dagsorden 

- Dagsorden blev godkendt. 
 

 
2. Valg af sekretær 

- Mette Qvist blev valgt. 
 

 
3. Økonomi 

Vi har fået 90 nye medlemmer, og det er rigtig godt. 
Til gengæld mangler vi betaling fra 97 af vores eksisterende medlemmer. Anders sender liste med 
navne og kontaktdetaljer til Lene, Alf og Mette, som vil kontakte medlemmerne angående deres 
interesse i at fortsætte deres medlemskab af foreningen. 
Foreningens aktuelle likviditet = - 200.000kr, hvilket ikke er godt, da der ikke kommer indtægter ind 
resten af året. Kun udgifter. Aftalen med banken om kassekredit er, at vi skal holde underskuddet 
under 200.000kr. 
Ole Wiborg og hustru Henriette har tilbudt at indgå en langtidsleje (30 år max) af marken ved møllen 
til 40.000kr + omkostninger. Dette tilbud arbejder bestyrelsen videre med og forventer afsluttet i uge 
34.  
Vi har valgt at køre bogholderiet selv, og regnskabet for 2023 er på plads. Det betyder, at vi sparer 
12.000kr. Næste år vil vi spare 6.000kr, da vi indkøber et økonomisystem. 
Vi har følgende revisorer: Sune Asrild og Niels Elmo Jensen    
 
 

4. Kontakt til kommunen/tårnet 
Rapport om økonomiske konsekvenser udarbejdet af Realise Danmark bliver præsenteret på GF, og 
efterfølgende sendt til politikerne. Journalist fra SN vil deltage i GF.  
 

1   



   .     Side 2 af 2  

Vi skal følge op på de næste analyser, der er behov for i forhold til konsekvenser for omgivelserne 
ved opførelse af tårnet som f.eks. miljøkonsekvenser (VVM), trafikanalyse mv. Det forventes, at 
bygherre får analyserne udarbejdet, og efterfølgende bliver præsenteres de ved et borgermøde. Anders 
kontakter Odsherred Kommune for at høre om status. 
 

  
5. Kommuneplan 2026 

Der skal etableres en høringsproces for borger input til revision af kommuneplanen. Anders og Mette 
aftaler efter bestyrelsesmødet, hvordan vi griber dette an. 
 
 

6. GF, valg af bestyrelsesmedlemmer, konstituering 
- Vi har følgende personer på valg: Anders, Anne, Arne og Mette. Alle ønsker genvalg. 
- Nye kandidater, der stiller op: Michael Meyerheim og Tue Broby Troest.  
- Vi har booket Rørvig Centeret uden kaffe for at holde omkostningerne nede. 
- Mette aflyser booking af Rørvig Sejlklubs lokale. 
- Vi har aftalt ved GF 2023, at udkomme med et trykt medlemsblad, men vi ikke har 

økonomien til det, og derfor spørger vi på GF, om de vil godkende, at vi ikke trykker et 
fysisk blad i 2024. 

- Vi konstituerer bestyrelsen umiddelbart efter GF. 
 

 
7. Jeanettes mail 

Jeanette er nabo til møllen, og er bekymret ift indkig i hus og have. Et godt naboskab er vigtigt for 
foreningen, og derfor ønsker et flertal af bestyrelsen at afsøge en praktisk løsning.  
 

 
8. Eventuelt 

Det kommende medlemsblad bliver afleveret til layout søndag d. 11. august 2024 
Jeanette sørger for bagsiden og Anders/Arne for logoer 
 

 
 
 


